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nrb, 18.05.2009 

 

Til stede:  

Dag Høgvard (MD) 

Bjørn Casper Horgen (MD) 

Marit Langen (BE) 

Anders Reinertsen (BE) 

Øystein Nesje (MD) 

Even Vaboen (KRD) 

Magnar Tveit (Østfold fylkeskommune) 

Hans Støen (Bærum kommune) 

Ingunn Holm (RA) 

Jørn Kristian Undelstvedt (SSB) 

Norun Reppe Bell (SSB) 

Lisbet Høgset (SSB) 

Svein Homstvedt (SSB) 

 

Forfall: 

Tor Corneliussen (Bergen kommune) 

Asle Moltumyr (SHDIR) 

Arne Berg (Hobøl kommune) 

Einar Jensen (SK) 

Ingerid Angell-Petersen (DN) 

 

KOSTRA KNNM- arbeidsgruppemøte 18.mai 2009 

 

 

 Hva skal gjøres Ansvarlig, frist 

Sak 1. Velkommen og godkjenning dagsorden 

 

Saker meldt til eventuelt: 

Frode Lindtvedt kom med innspill til klima inn i 

KOSTRA-debatten.  

Horgen melder sak om KOSTRAs brukervennlighet 

og formidling. 

 

Klima-sak flyttet opp som første sak (sak 2). 

 

  

Sak 2. Klima inn i KOSTRA 

 

Bakgrunn: KS ønsker å bidra til at klima kommer 

fram på sterkere måte. 

Notat (”Forslag til videreutvikling av KOSTRA for 

registrering og analyse av klimaarbeidet i 

kommunene”) ble lagd på bakgrunn av dette. 

Foreløpige konklusjoner fra diskusjonen: Spørsmål 

Komme med 

innspill. 

Alle innen neste 

møte 17. juni  

Ta opp med 

samordningsrådet 

for å få avklaring 

derfra om klima skal 

SSB, 

Arbeidsgruppe-

rapport 30.juni. 
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om klima skal inn i KNNM-gruppa bør tas opp i 

samordningsrådet. SSB tar i mot innspill fram mot 

levering av arbeidsgrupperapporten.  

SSB avventer også innspill fra ASSS-nettverket 

(tidlig i juni). 

 

inn i KOSTRA 

KNNM. 

Sak 3. Orienteringssaker 

 

Presentasjon av status, revisjonserfaringer og endring 

av spørsmål. 

Lage forslag til 

formulering av 6.1 

og 6.2 (skjema 51). 

RA, 8.juni. 

Sak 4. Bygningsteknisk etats skjemaundersøkelse på 

byggesaksbehandling vs KOSTRA-KNNM 

 

Reinertsen presenterer Bygningsteknisk etats 

skjemaundersøkelse på byggesaksbehandling.  

KNNM-gruppa mener at egne, årlige kommune-

undersøkelser utenom KOSTRA ikke skal finne sted. 

Et alternativ er noen få spørsmål inn i KOSTRA og 

holdningsspørsmål til et utvalg kommuner med 

lengre tids mellomrom. 

Ved integrering av spørsmål med KOSTRA må 

spørsmål tenkes nøye gjennom og ”synse”-spørsmål 

må vekk.  

Lage forslag til 

spørsmål å ta inn i 

KOSTRA. 

BE, 31.mai. 

Sak 5. Oppdatering skjema 20 og 51 som følge av ny plan- 

og bygningslov 

 

MD har gått gjennom skjemaene og kommet med et 

minimum av endringsforslag i forhold til ny Plan- og 

bygningslov som trer i kraft 1.juli 2009. Tanken er i 

første omgang å ”oversette” spørsmålene til å gjelde 

ny lov.  

Konklusjon: De relevante fagetatene kommer med 

endringsforslag på sine fagfelt, på skjema og 

veiledning, innen to uker.  

Komme med 

endringsforslag som 

tar hensyn til ny lov, 

på spm angående 

sine respektive 

fagfelt (se skjema-

utkastene). 

RA, KRD, DN, 

2.juni 

Sak 6. Brukervennlighet og formidling 

 

KOSTRA-data bør synliggjøres bedre, bør gi varsel 

til MD samme dag som tall (og artikler?) publiseres. 

Fylkestall (sumtall) bør inn i statistikkbanken. 

Forsøke å få til 

fylkessumtall i 

stat.bank. 

SSB, 10.juni 
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P.S. Husk også alle oppfølgingspunkter fra forrige referat! 
 

 

 

 

 


